

# A-Unity

## Hold My Hand

### School Carnival cum Bazaar 2025

### 學校嘉年華暨賣物會 2025

The following is the latest event information for the 2024-2025 PTA Carnival cum Bazaar:  
 以下為 2024-2025 年度 PTA 嘉年華暨賣物會「A-Unity: Hold My Hand」最新活動資訊：

Thank you, parents, for your enthusiastic support! Some workshops have already reached full capacity! Additionally, certain themed souvenirs have also exceeded the pre-order limit! If you have not ordered souvenirs or token cards, you can purchase them at the booths and Token Office on the event day. Please note that there will be no on-site sales of “Aloha Music Lunch/ Tea” or token packages. Please seize the opportunity and place your orders by 7th March 23:59.

感謝家長的熱烈支持！部分工作坊名額經已爆滿！！部分主題紀念品亦已超額訂購！如家長尚未訂購紀念品或代用券，可於活動當天於紀念品攤位及代幣站購買或增值。請注意「Aloha 火熱動感音樂午餐/下午茶」及代幣套票優惠將不設現場售賣，請把握機會，網上預訂將於 3 月 7 日 23:59 截止了！快快把握機會訂購吧！

Item 項目	Ordering Form 訂購表格
Link 連結	<a href="https://forms.gle/FFPhrALerj1Ph5eu6">https://forms.gle/FFPhrALerj1Ph5eu6</a>
<b>Payment Method</b> 付款方法	<p><b>PPS 繳費靈</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Call PPS hotline at 18033 or make online payment at <a href="http://www.ppskh.com">www.ppskh.com</a> (Merchant Code: 6629) 致電繳費靈熱線 18033 或登入 <a href="http://www.ppskh.com">www.ppskh.com</a> 使用網上繳費服務 (商戶編號：6629)</li> <li>Please refer to PTA notice “PTA1920-05” <a href="https://bit.ly/2SKB01J">https://bit.ly/2SKB01J</a> for details of the payment. 付款詳情請參閱家教會通告“PTA1920-05” <a href="https://bit.ly/2SKB01J">https://bit.ly/2SKB01J</a></li> </ul>

**New Products 最新產品！**



**PERCCI and Friends LUCULLUS Assorted Butter Cookies (24pcs)**  
**PERCCI 和朋友龍島雜錦牛油曲奇 (24塊)**

Price 售價	\$168		
Link 連結	<a href="https://forms.gle/QD6jRwLwSDyEGWrN8">https://forms.gle/QD6jRwLwSDyEGWrN8</a>		
Payment Method 付款方法	<p><b>PPS 繳費靈</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Call PPS hotline at 18033 or make online payment at <a href="http://www.ppskh.com">www.ppskh.com</a> (Merchant Code: 6629) 致電繳費靈熱線 18033 或登入 <a href="http://www.ppskh.com">www.ppskh.com</a> 使用網上繳費服務 (商戶編號: 6629)</li> <li>Please refer to PTA notice “PTA1920-05” <a href="https://bit.ly/2SKB01J">https://bit.ly/2SKB01J</a> for details of the payment. 付款詳情請參閱家教會通告 “PTA1920-05” <a href="https://bit.ly/2SKB01J">https://bit.ly/2SKB01J</a></li> </ul>		
<p><b>Additional Workshop Time Slots</b> 工作坊加開時段</p> <p><b>Thanks to the support of parents and students! The response to the workshops has been enthusiastic, and we are now adding the following sessions!</b> 感謝家長及學生的支持！工作坊反應熱烈，現加開以下工作坊節數！</p>			
Workshop 4 工作坊 4	Embroidery DIY DIY 手工戳戳秀	Time slot 時段	9:00-9:45
Workshop 5 工作坊 5	DIY Animal Box Painting with Eggshell DIY 動物蛋殼盒子畫	Time slot 時段	14:00-14:45
Workshop 6 工作坊 6	PERCCI Succulent Plant Bonsai PERCCI 多肉植物盆景	Time slot 時段	11:00-11:45
Workshop 10 工作坊 10	Glue Jewelry 滴膠首飾	Time slot 時段	11:00-11:45
Workshop 15 工作坊 15	Crochet Bookmark Experience 鉤織書籤體驗班	Time slot 時段	9:00-9:45
Workshop 16 工作坊 16	Sweet Fruit Skewers 甜蜜水果串 (冰糖葫蘆)	Time slot 時段	11:00-11:30 11:30-12:00
<p><b>The additional workshop sessions and the walk-in spots can be reserved starting from 9:00 AM on 15th March, 2025, through the ‘Workshop Registration’ counter at the PS/SS Atrium.</b> 加開的工作坊時段及原定工作坊的即日報名名額 可於 2025 年 3 月 15 日上午 9 時起到位於小/中學地下中庭的「工作坊登記」櫃位報名。</p>			
Payment Method 付款方法	<p>Pay on site(OCTOPUS/PAYME/ALIPAY/CASH) 現場付款(八達通/PAYME/ALIPAY/WECHAT/現金)</p>		



Remark 備註	<p>For parents who have registered for a workshop on the GULU online platform, please prepare a photo of the registered QR code or print it out as a hard copy before attending the workshop. You will need to present it at the entrance to participate in the workshop.</p> <p>已在 GULU 網上報名工作坊的家長，請於參與工作坊前準備已登記的二維碼相片或列印二維碼成紙本，並於進場前出示方可參與工作坊。</p>
--------------	--

### Arrangements for Distributing Wristbands, Tokens, and Souvenirs

#### 派發入場券手帶、代幣及紀念品事宜

Item 項目	Date and Time 日期及時間	Venue 地點	Distribution method 派發方式
Admission Wristbands and Token Cards 入場手帶及代幣卡	Date: 13th March 2025 (Thursday) 日期：2025年3月13日(星期四)	Classroom 課室	Distributed by Class Teachers 經由班主任派發  Students sign the receiving record 學生簽收
Souvenir Distribution 紀念品派發  <b>All souvenirs ordered after 23:59 on 7th March will be distributed to students on 17th March 17.)</b> <b>(所有3月7日23:59後訂購的紀念品將於3月17日派發給學生。)</b>	Date: 14 March 2025 (Friday) 日期：2025年3月14日(星期五)	Classroom 課室	Distributed by Class Teachers 經由班主任派發  Students sign the receiving record 學生簽收  <b>**Please prepare a reusable bag 請自備環保袋</b>

**\*\*Please note that admission to the Carnival is free of charge, all are required to wear admission wristbands. Due to the overwhelming response, only a limited waiting list spots are available. Parents are encouraged to register as soon as possible to secure their spots. Parents who still possess carnival token cards from 23rd March, 2024, are invited to return to the school on 15th March to utilize any remaining tokens. Please note that the tokens will remain valid until 4 PM on 15th March, 2025.**

請注意是次活動免費入場，參加嘉年華活動人士**必須佩戴入場手帶**。由於反應熱烈，尚餘少量入場後補名額，家長請從速報名。如家長尚保留2024年3月23日嘉年華代幣卡，可於3月15日帶回學校以使用剩餘代幣，有效期為2025年3月15日下午4:00。



## Aloha Music Lunch/ Tea Gathering Aloha 火熱動感音樂午餐/下午茶

For this year's lunch/ tea gathering, we have invited Mr. Arivin Robles, the Associate Vice Principal of the Primary Section, to lead us in an exciting interactive session. This will include dance, competitions, and musical performances. Enjoying lunch in a beautifully decorated Hawaiian resort setting is an experience not to be missed!

本年度的午宴/下午茶，我們邀請了小學部協理副校長 Mr. Arivin Robles 帶領我們進行精彩的互動環節，當中包括舞蹈、競賽、音樂表演，在精心布置下的夏威夷度假勝地中享受午餐，絕對不可錯過！



## On-site Purchase of Souvenirs and Snacks

### 現場購買紀念品及小食

Parents can purchase souvenirs and snacks with cash or by Octopus Card at the Primary Division Atrium. Be prepared to return home with a load of fantastic memories!

家長可以以現金及八達通於小學部中庭購買紀念品及小食，為滿載而歸做好準備！

## Free Grand Lucky Draw

### 免費幸運大抽獎

One of the event's highlights is the free Grand Lucky Draw, which allows you to win amazing prizes. To participate, simply fill out the provided form at the designated booth.

活動的其中一個亮點是神秘幸運大抽獎，有機會贏取不同的獎品。到場家庭只需在指定攤位填寫提供的表格即可參加抽獎。

· Grand Lucky Draw Schedule: 11:45 AM and 2:45 PM

抽獎時間：上午 11:45 和下午 2:45

· Venue: SS atrium on G/F

地點：中學地下中庭

\*\*Please note that winners must be present during the lucky draw to claim their prizes. Thank you to the generous parents who donated the prizes for the lucky draw. These prizes include exquisite watches, rare vinyl records and exciting surprises.

\*\*\*請注意，凡中獎者必須在抽獎時刻親臨現場領取獎品，不設補領。

## Results Announced: "Unity in Arts" Graphic Drawing Competition

### 「團結共繪」平面繪畫比賽 結果公佈

We would like to thank all parents and students for participating in this meaningful drawing competition. Throughout the creative process, students and parents demonstrated the importance of "Unity." All winners have been notified by phone, and the award ceremony will be held on 15th March, 2025, at 11:30 AM at the Secondary Division Atrium. 感謝各位家長和學生參與這次意義非凡的平面繪畫比賽。在這次創作過程中，同學與同學之間、家長與學生之間共同展現「團結」的重要性。所有得獎者已透過電話作個別通知，頒獎儀式將於 2025 年 3 月 15 日上午 11:30 在中學部中庭舉行。

The competition entries will be displayed at the Primary Division's South Gate (Side Gate) from 10-21 March. We warmly invite all parents and students to come and appreciate the happiness and joy felt during the creative process. Thank you for being a part of this inspiring event!

此外，本次比賽的作品將於 3 月 10 至 21 日在小學部南門(側閘)展出。我們誠邀家長和學生們共同來欣賞，感受創作過程中的幸福與快樂。

For any enquiries, please email [info@hkbuaspta.org.hk](mailto:info@hkbuaspta.org.hk) with the student's name, class and parent's contact number or contact Associate Vice Principal, Ms. Chan Pui Yau or Ms. Elva Yeung at 2637 2277 during office hours.

如有任何查詢，請電郵至 [info@hkbuaspta.org.hk](mailto:info@hkbuaspta.org.hk)，並註明學生姓名、班級和家長聯絡電話，或在辦公時間內致電 2637 2277 與陳佩柔協理副校長或楊楠老師聯絡。

~ Reply Slip 回條 ~

(Please sign the eNotice on or before Monday, March 10, 2025)

(請於 2025 年 3 月 10 日或之前透過 eNotice 回覆)

**Part A**

I noted the arrangement for the “A-Unity-Hold My Hand” School Carnival cum Bazaar (Updates on event information).  
本人已知悉有關家長教師會的「A-Unity-Hold My Hand」嘉年華暨賣物會（活動資訊更新）事宜。

**Part B**

- We would like to register for the waiting list of the “A-Unity-Hold My Hand” School Carnival cum Bazaar 2025 (Parents who have already registered through PTA2325-34 eNotice do not need to register again.)  
我們欲報名參與「A-Unity-Hold My Hand」學校嘉年華暨賣物會 2025 的後補名額(已於 PTA2325-34 通告中報名的家長則不用重覆報名)
- I have already registered to participate in the “A-Unity-Hold My Hand” School Carnival cum Bazaar 2025 through the PTA2325-34 eNotice.  
已於 PTA2325-34 通告中報名參與「A-Unity-Hold My Hand」學校嘉年華暨賣物會 2025。
- We would not participate in the “A-Unity-Hold My Hand” School Carnival cum Bazaar 2025.  
我們將不會參與「A-Unity-Hold My Hand」學校嘉年華暨賣物會 2025。

學生姓名

家長姓名

Student Name:

Parent Name:

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

班別及學號

家長簽名

Class & Class No.:

Parent's Signature:

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

電話

日期

Mobile:

Date:

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_